



技術名稱：

**Title of Application:**

- 主持人姓名：
- Name of Principal Investigator (PI):
  
- 主持人單位/職稱：
- Affiliation and Title of PI:



# 臨床需求、問題及本案技術提出之解決

## The unmet medical needs/problems to address and your proposed solution

- 未滿足臨床需求、問題為何? 本案如何解決此需求、問題?

What are the unmet medical/problems to address? What is your technology/proposed solution to these needs/problems?





# 研發技術之全球 (產業)發展趨勢

## Global (Industrial) trending of your technology (proposed solution)



- 本研發技術之全球產業現況為何?

What is the global trend of your technology (proposed solution) to the needs/problems?

- 全球及國內市場需求、規模、趨勢分析 (請註明引據資料來源)

Global and domestic market needs, scale, and trends analysis of your technology.

**(Please cite the references)**



# 研發技術之競爭者比較與專利切入空間

## Comparison of your technology with competitors; Your room for patents



- 本研發技術與其他已上市或開發中產品之差異性、競爭優勢

Differentiation and competitive edge of your proposed solution as compared to other approved or pipeline products available.

- 本研發技術與其國內外技術之關鍵規格比較 **(至少3家)**

Comparison of key features of your proposed solution with other global or domestic technologies/products. **(compare with at least 3 parties)**



# 研發技術之專利佈局及現況

## Patent portfolio and current status of your technology



- 請列出本研發技術之預定申請、已申請暫時性/正式專利、已獲證專利等  
(請提供專利名稱、發明人及專利權人名稱、申請或獲證之日期、國家、案號 )

Please list the (provisional) patents you have obtained or plan to apply.

**(Please provide the name of patent, inventor(s), patentee, as well as the date, country, and number of the application or granted patent)**



# 支持性實驗數據 (目前成果)

## Supporting data (of current results)



- 請以圖文並茂方式說明 (各圖表請務必提供標題及 說明)  
Please describe in words and graphics. **(For graphics, title and description must be provided)**



# 研究發展至臨床應用 / 產品之商品化規劃

## Plan for development to clinical application/product development





# 團隊介紹 (主持人及主要執行人員)

## Principal investigator and team members of the proposal

類別 Position	姓名 Name	所屬機構/單位 Institution/Dept.	職稱 Title	主要學經歷及提案中擔任之工作 Main experience and job description
主持人* Principal Investigator*				
Ex. 博士後研究員 Post-doctoral fellow				
Ex. 執行長 Chief Executive Officer				
Ex. 研發長 Chief Scientific Officer				
Ex. 法務長 Chief Legal Officer				
Ex. 專案經理 Project Manager				

\*可另檔檢附：主持人個人履歷、及近期研究成果清單





# 附件 Attachment

